



Yanbo Ji

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Ji has been engaged in patent practice specializing in mechanical engineering since 2018. From 2018 to 2020, he worked at Beijing Youlian Intellectual Property Agency, where he qualified as an independent patent attorney. From 2020 to 2022, he served at Beijing Chaofan Hongyu Intellectual Property Agency Co., Ltd., providing full-cycle patent prosecution services for numerous leading enterprises and was recognized as an authorized patent attorney in the preferred agent pool of multiple key clients. From 2022 to 2026, he practiced at Beijing Chenquan Intellectual Property Agency Co., Ltd., further concentrating on intellectual property and patent legal services. Since May 2026, Mr. Ji has been practicing at Han Kun Law Offices.

With years of intensive experience in mechanical patent practice, Mr. Ji covers technical fields including new energy equipment, power batteries, home appliance manufacturing, precision instruments, and automated equipment. He is highly proficient in patent mining, patent landscaping, claim drafting, office action responses, and intellectual property risk prevention and control. He possesses solid theoretical knowledge and extensive practical experience in patent infringement analysis, IP risk mitigation, and enterprise patent portfolio establishment.

His clientele includes listed corporations, as well as specialized, sophisticated, innovative enterprises and technology-focused SMEs. With strong technical comprehension and professional legal capabilities, he precisely balances technical innovations and the scope of patent protection, supporting clients in technology commercialization and the development of high-quality intellectual property assets.

EDUCATION

Mr. Ji graduated from Tianjin University Ren'ai College in 2016 with a Bachelor's Degree.

QUALIFICATIONS

None

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



冀艳波

北京

业务领域

■ 知识产权

工作经历

冀艳波先生自 2018 年起开始从事机械专利代理人工作，2018 至 2020 年任职于北京友联知识产权代理事务所，并成为独立专利代理人；2020-2022 年就职于北京超凡宏宇知识产权代理有限公司，为众多头部企业提供全流程专利代理服务，并成为多家重点企业入库代理人；2022 年至 2026 年于北京辰权知识产权代理有限公司任职，继续深耕知识产权与专利法律服务领域；冀先生从 2026 年 5 月起一直在汉坤律师事务所工作。

冀艳波先生深耕机械领域专利代理工作多年，业务覆盖新能源装备、动力电池、家电制造、精密器械、自动化设备等多个领域，精通专利挖掘、专利布局、权利要求撰写、审查意见答复、知识产权风险防控等核心业务，对专利侵权判定、知识产权风险规避、企业专利体系搭建等具备扎实的理论基础与丰富的实务经验。服务客户既涵盖大型上市企业，也助力专精特新企业及科创型中小企业；同时具备严谨的技术理解力与法律实务能力，能够精准平衡技术创新点与专利保护边界，为企业技术成果转化与知识产权资产构建提供专业支撑。

教育背景

2016 年毕业于天津大学仁爱学院，获学士学位。

执业资格

无

工作语言

中文、英文